
Is de verkeersveiligheid er beter op geworden? 

Sinds vorige week zijn de werkzaamheden aan 2 zijden van het dorp (Delleweg en Molenweg) afgerond. 

De maatregelen zouden de verkeersveiligheid moeten vergroten. Vele inwoners vragen zich af of dit 

daadwerkelijk het geval zal zijn. Men zet grote vraagtekens bij de oplossing die de gemeente bedacht 

heeft. Op social media zijn diverse wanklanken te lezen hierover. 

  

 Op facebook staan ondermeer de volgende opmerkingen hierover: 

* De nieuwe situatie aan de delleweg, gevaarlijk. 

* Die ambtenaar die dat bedacht heeft..... ziek gewoon!!!! 

* En ook lekker vanmorgen, van één kant rijden ze gewoon door, niet om de beurt of zo, moet je veel 

langer wachten. 

* Andere kant dorp al gezien dan richting kantens.. hebben ze ook mooi bedacht.. helemaal mooie 

situatie in die bocht thv de molen. 

* Verkeersveiligheid voor alles maar of dit het is? Ik vind de paaltjes te klein en niet-echt goed zichtbaar! 

Erg benieuwd hoe dit gaat lopen! 

* Je kunt er wel met 80 tussendoor. Is alleen vervelend als er iets van de andere kant komt en ja, wie gaat 

er dan voor? 

*Hehe en helpt het ? 



  

We zijn daarom 's morgens zelf even in de "spits"uren gaan kijken. Inderdaad moet je je afvragen of dit de 

oplossing is? Het verkeer loopt met name in de drukke uren in de ochtend vast en of dit nu wel wenselijk 

is moet je je afvragen. Blijft natuurlijk wel het feit staan dat een bestuurder/weggebruiker zelf ook zijn 

verantwoordelijkheid moet nemen in het verkeer. We wachten af of de critici op social media gelijk gaan 

krijgen. 
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